
PROTOKÓŁ NR XII/2011
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 07 października 2011 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 07 
października 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz.1000 do godz.1430.

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 
sali obrad obecnych było - 11 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.

W sesji udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska
2. Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy p. Ewa Bator3
3. Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks
4. Kandydat na ławnika 
Sądu Rejonowego w Grójcu p. Janina Klimek
5. Przewodniczący Powiatu Grójeckiego p. Witold Wójcik
6. Przedstawiciel 
Posterunku Policji Dzielnicowy asp Wojciech Orzeszek
7. Urbanista mgr inż. arch. Katarzyna Bazylewicz – Maj
8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do protokołu.
9. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą.

PKT 1

Przewodniczący Rady Miejskiej  p.  Zbigniew Kacprzyk poprosił  o zgłoszenie 
kandydata  na  sekretarza  obrad.  Radny  p.  Jan  Olszak  zgłosił  kandydaturę 
radnego  p.  Tadeusza  Jędrykę,  który  wyraził  zgodę.  Więcej  kandydatur  nie 
zgłoszono. W głosowaniu za 11 na stan obecnych 11, przeciw 0, wstrzymał się 
0. Sekretarzem obrad został radny p. Tadeusz Jędryka.

PKT 2

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy 
z  radnych  otrzymał  w  ustawowym terminie  porządek  obrad  zapytał,  czy  są 
wnioski, czy uwagi do proponowanego porządku obrad.
1. Wybór sekretarza.
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2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą
5.  Sprawozdanie  z działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  za  okres 
międzysesyjny.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej.
7. Wyrażenia opinii w sprawie umorzenia należności cywilnoprawnej Zakładu 
Usług Komunalnych.
8. Wyrażnie opinii w sprawie dalszego funkcjonowania punktu skupu zwierząt 
rzeźnych.
9.Podjęcie uchwał w sprawie:
a) powołania ławników Sądu Rejonowego w Grójcu.
b) zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok.
c)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto na lata 2011-
2014.
d)  uchwalenia  zmiany  studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania 
przestrzennego  na  terenie  działki  nr  219/7  położonej  przy  ul.  Wczasowej  w 
Nowym Mieście nad Pilicą na obszarze oznaczonym na załączniki graficznym 
nr 1 symbolami od A do S.
e)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 
działki nr 219/7 położonej przy ul. Wczasowej w Nowym Mieście nad Pilicą na 
obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami od A do S.
f) wyrażenia zgody na zawarcie z Powiatem Grójeckim umowy o partnerstwe w 
celu  wspólnej  realizacji  zadania  inwestycyjnego  ,,  Przebudowa  drogi 
powiatowej nr 1693 W na odcinku 2880 mb, na terenie gminy Nowe Miasto ,, w 
ramach  ,,  Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  –  Etap  II 
Bezpieczeństwo  –  Dostępność  –  Rozwój,,  ,  oraz  zabezpieczenia  środków 
finansowych w budżecie Miasta i Gminy Nowe Miast na 2012 r. na realizację 
tego zadania.
g) przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  w  miejscowości  Wólka 
Magierowa na terenie A obejmującym działkę nr  ew.  155 oraz na terenie  B 
obejmującym działkę nr ew. : 248/4.
h) zobowiazania Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą do 
pozyskania  na  współwłasność  mienia  Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.  – 
dawnej Grójeckiej Kolei Dojazdowej.
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i)  współdziałania  z gminami  w  zakresie  przejęcia  na  współwłasność  mienia 
Polskich Kolei Państwowych S.A. – dawnej Grójeckiej Kolei Dojazdowej.
8. Interpelacje i zapytania
9. Wolne wnioski
Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad w 
pkt. 9 ppkt. f)  wyrażenia zgody na zawarcie z Powiatem Grójeckim umowy o 
partnerstwe w celu wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego ,, Przebudowa 
drogi  powiatowej  nr  1693 W na odcinku 2880 mb,  na  terenie  gminy  Nowe 
Miasto ,, w ramach ,, Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – 
Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój,, , oraz zabezpieczenia środków 
finansowych w budżecie Miasta i Gminy Nowe Miast na 2012 r. na realizację 
tego zadania. Stwierdził, że uchwała została podjęta na sesji nadzwyczajnej w 
dniu 05 października 2011 roku.  W głosowaniu za-  11,  wstrzymało  się  –  0, 
przeciw – 0.
Radny Tomasz Pietrucha wnioskował o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 9 ppkt. 
d)  uchwalenia  zmiany  studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania 
przestrzennego  na  terenie  działki  nr  219/7  położonej  przy  ul.  Wczasowej  w 
Nowym Mieście nad Pilicą na obszarze oznaczonym na załączniki graficznym 
nr 1 symbolami od A do S. W głosowaniu za – 2, wstrzymało się – 0, przeciw – 
9.
Więcej  wniosków i  uwag nie stwierdzono. Porządek obrad został  przyjęty w 
głosowaniu za- 10, wstrzymało się – 1, przeciw – 0.

PKT 3

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 
protokoły z ostatniej sesji Rady Miejskiej i sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 
wyłożone były do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy są uwagi lub zastrzeżenia 
do protokołów. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 
nad przyjęciem protokołów. W głosowaniu za – 10, wstrzymało się – 1, przeciw 
–  0.  Protokół  z ostatniej  sesji  Rady  Miejskiej  i  sesji  nadzwyczajnej  Rady 
Miejskiej został przyjęty. 

PKT 4

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej 
p. Ignacy Król poinformował, że na spotkaniu Komisji w dniu 30 września 
2011 roku zajmowano się nastepującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał.
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2. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu miasta i 
gminy za I półrocze 2011 rok.

3. Przejęcie terenów od PKP po byłej kolei wąskotorowej w Nowym 
Mieście nad Pilicą.

4. Analiza celowości funkcjonowania punktu skupu zwierząt rzeźnych.
5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Ad 4

Pani Burmistrz poinformowała,  że na terenie naszej gminy funkcjonuje 
jeden  punkt  skupu  zwierząt.  Na  dzień  dzisiejszy  skup  nie  spełnia  wymagań 
weterynaryjnych. Budynek i działka na dzień dzisiejszy jest własnością Gminnej 
Spółdzielni.  Pan  Wiesław  Zaraś  poinformował,  że  jest  zbyt  mała  ilość 
skupowanego  żywca  a  koszty  utrzymania  obiektu  są  wysokie.  Pan  Prezes 
Tadeusz Klatka stwierdził,  że obiekt  wymaga remontu,  można się narazić na 
większy aspekt społeczny jeśli zostanie przejęty a nie będzie przynosił zysków. 
Po dyskusji  członkowie Komisji  w głosowaniu za likwidacją funkcjonowania 
punktu  skupu  w  obecnym  miejscu  a  w  przyszłości  wybudowanie  w  innym 
miejscu na terenie gminy 4- za, 1- przeciw.

Ad 1

Członkowie Komisji zapoznali się z następującymi projektami uchwał w 
sprawie:
- zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok, zreferowała Skarbnik Miasta i 
Gminy  p.  Ewa  Bator  informując  ,  że  planowane  dochody  budżetu  miasta  i 
gminy  na  2011  rok  zmniejsza  się  o  kwotę  696 054  zł.,  planowane  wydatki 
budżetu  miasta  i  gminy  na 2011 rok zmniejsza  się  o  kwotę 1 012 054zł.  Po 
zmianach dochody wynoszą 21 264 961 zł.,  natomiast  wydatki  22 512 361zł., 
zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1 003 206 zł. ,  zmniejsza się deficyt o 
kwotę 316 000zł. i wynosi 1 247 400zł. Członkowie Komisji w głosowaniu 4- 
za, wstrzymał się – 1, przeciw – 0.

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 
lata 2011-2014 zreferowała Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator. Członkowie 
Komisji w głosowaniu 4- za, wstrzymał się – 1, przeciw- 0.

-  uchwalenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego  na  terenie  działki  nr  219/7  położonej  przy  ul.  Wczasowej  w 
Nowym Mieście nad Pilicą na obszarze oznaczonym na załączniki graficznym 
nr 1 symbolami od A do S przedstawiła pani Burmistrz. Członkowie Komisji 
pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały 4- za.
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- przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta uchwalonego uchwałą Nr XX/128/2004 Rady Miejskiej 
w Nowym mieście nad Pilicą z dnia 08 października 2004 r na terenie działki nr 
219/7 położonej przy ul. Wczasowej na obszarze zaznaczonym na załączniku 
graficznym  Nr  1,  literami  od  Ado  S.  Członkowie  Komisji  pozytywnie 
zaopiniowali powyższy projekt 4- za.

-  przystąpienia  do sporządzenia  zmian miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  w  miejscowości  Wólka 
Magierowa na terenie A obejmującym działkę nr  ew.  155 oraz na terenie  B 
obejmującym  działkę  nr  ew.:248/4.  ,  przedstawiła  pani  Burmistrz.  Pan 
Linkiewicz zapoznał komisję z funkcją i planowanym zainwestowaniem działki.

- powołania ławników Sądu Rejonowego w Grójcu przedstawił Przewodniczący 
Rady Miejskiej.

- wyrażenia zgody na zawarcie z Powiatem Grójeckim umowy o partnerstwie w 
celu  wspólnej  realizacji  zadania  inwestycyjnego  ,,  Przebudowa  drogi 
powiatowej nr 1693 W na odcinku 2904 mb, na terenie gminy Nowe Miasto ,, w 
ramach  ,,  Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  –  Etap  II 
Bezpieczeństwo  –  Dostępność  –  Rozwój,,  ,  oraz  zabezpieczenia  środków 
finansowych w budżecie Miasta i Gminy Nowe Miast na 2012 r. na realizację 
tego  zadania,  przedstawiła  pani  Burmistrz.  Członkowie  Komisji  pozytywnie 
zaopiniowali powyższy projekt uchwały - 3 za.

Ad 2

-  Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  w  Nowym 
Mieście nad Pilicą przedkłada Zarządzenie Nr 70/2011 z dnia 30 sierpnia 2011 
roku w sprawie przedstawienia Radzie Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 
oraz  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  w Warszawie  informacji  o  przebiegu 
wykonania  budżetu  miasta  i  gminy  za  pierwsze  półrocze  2011  rok  roku, 
informacji  o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej,  w  tym  o 
przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu planu wykonania 
planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2011 
roku.
Członkowie Komisji zapoznali się uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
sprawie opinii  przedłożonej informacji  o przebiegu wykonania budżetu przez 
Burmistrza  Miasta  i  Gminy  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  informacji  o 
kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej  i  informacji  jednostek, 
określonych  w  art.  9  pkt  10,13  i  14  ustawy  o  finansach  publicznych  za  I 
półrocze  roku  2011.  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w 
Warszawie pozytywnie opiniuje przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy 
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Nowe Miasto informacje o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 
2011r. 

Ad 3

Pani Burmistrz nadmieniła, że po spotkaniach w sprawie przejęcia terenów od 
PKP po byłej kolei wąskotorowej w Nowym Mieście nad Pilicą nic nie wniosło 
jest  nadal  zbyt  mało  informacji  dotyczących  warunków i  kosztów  przejęcia 
mienia.  Nadmieniła,  że  zostało  wystosowane  pismo  do  pana  Burmistrza  z 
Piaseczna o udzielenie informacji na temat sposobu przejęcia tego mienia oraz 
jego zagospodarowania. Pismo stanowi załącznik do protokołu.
Komisja zajmie stanowisko w tej kwestii po otrzymaniu wystarczających 
informacji. 

- pani Burmistrz przedstawiła pismo Zakładu Usług Komunalnych w Nowym 
Mieście nad Pilicą dotyczącego prośby umorzenia wierzytelności dłużnika pana 
Marka  Szymańskiego  Firmy  Eko-Standard.  Informacja  stanowi  załącznik  do 
niniejszego  protokołu.  Członkowie  komisji  w  głosowaniu  za  umorzeniem 
wierzytelności dłużnika 5- za.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował  że  do  Biura  Rady  Miejskiej 
wpłynęły pisma:
-Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie z dnia 09.09.2011 
r.  dotyczącego  zbadania  stanu  pomnika  przyrody  rosnącego  w  leśnictwie 
Borowiec.
-Powiatowy Inspektorat Weterynarii w Grójcu z dnia 16.09.2011 r. dotyczący 
przeanalizowania  celowości  dalszego  funkcjonowania  punktu  skupu  zwierząt 
rzeźnych.
-Regionalna  Izba  Obrachunkowa  w Warszawie  z  dnia  20.09.2011r.  uchwałę 
Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dotyczącego 
pozytywnej opinii przedłożonej przez Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto.
-Zakład Usług Komunalnych z dnia 23.09.2011r. dotyczący prośby o umorzenie 
wierzytelności dłużnika p. Marka Szymańskiego.
-Mazowiecki Urząd Wojewódzki w Warszawie z dnia 23.09.2011r. dotyczących 
rozbieżności istniejących między zapisem nazw ulic w uchwałach rad gminy.

Ad 5

Spraw bieżących nie skierowano do Komisji.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Teresa Dudek 
poinformowała, że na spotkaniu Komisji w dniu 03 października 2011 roku 
zajmowano się nastepującymi sprawami: 
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1. Zapoznanie się z projektami uchwał.
2. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu miasta i gminy 
za I półrocze 2011 rok.
3. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej.
4. Przejęcie terenów od PKP po byłej kolei wąskotorowej w Nowym Mieście 
nad Pilicą.
5. Analiza celowości funkcjonowania punktu skupu zwierząt rzeźnych.
6. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Ad 5

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że na 
terenie  naszej  gminy  funkcjonuje  jeden  punkt  skupu  zwierząt  rzeźnych. 
Budynek  i  działka  jest  własnością  Gminnej  Spółdzielni  na  dzień  dzisiejszy 
gmina jest  dzierżawcą.  Gmina zainwestowała w odnowienie budynku, ale na 
dzień  dzisiejszy  budynek  nie  spełnia  warunków  należałoby  ponownie 
przeprowadzić  remont.  Nadmieniła,  że  należałoby  się  zastanowić  nad 
celowością funkcjonowania tego skupu żywca. 

Pan W. Zaraś  stwierdził, że jest zbyt mała ilość skupowanego żywca a 
koszty utrzymania są dość wysokie. Pan Prezes Tadeusz Klatka stwierdził, że w 
jego ocenie celowość utrzymywania jest żadna i nie uzasadniona. 
Komisja w głosowaniu, wstrzymało się -0, przeciw- 0, za – 4 radnych za nie 
funkcjonowaniem punktu skupu zwierząt rzeźnych.

Ad 4

Pani  Burmistrz  nadmieniła,  że  po  odbytych  spotkaniach  w  sprawie 
przejęcia terenów od PKP po byłej kolei wąskotorowej w Nowym Mieście nad 
Pilicą nic nie wniosło jest nadal zbyt mało informacji dotyczących warunków i 
kosztów przejęcia mienia. Nadmieniła, że zostało wystosowane pismo do pana 
Burmistrza Piaseczna o udzielenie informacji na temat sposobu przejęcia tego 
mienia oraz jego zagospodarowania. Pismo stanowi załącznik do protokołu.
Komisja  zajmie  stanowisko  w  tej  kwestii  po  otrzymaniu  wystarczających 
informacji.

Ad 1

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z następującymi projektami 
uchwał w sprawie które przedstawiła pani Burmistrz:

- powołania ławników Sądu Rejonowego w Grójcu.
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-  uchwalenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego  na  terenie  działki  nr  219/7  położonej  przy  ul.  Wczasowej  w 
Nowym Mieście nad Pilicą na obszarze oznaczonym na załączniki graficznym 
nr 1 symbolami od A do S. Członkowie Komisji Rewizyjnej projekt uchwały 
zaopiniowali pozytywnie.

- przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta uchwalonego uchwałą Nr XX/128/2004 Rady Miejskiej 
w Nowym mieście nad Pilicą z dnia 08 października 2004 r na terenie działki nr 
219/7 położonej przy ul. Wczasowej na obszarze zaznaczonym na załączniku 
graficznym Nr 1,  literami  od Ado S.  -  przystąpienia  do sporządzenia  zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą w miejscowości Wólka Magierowa na terenie A obejmującym działkę nr 
ew.  155  oraz  na  terenie  B  obejmującym  działkę  nr  Ew.:248/4.  Członkowie 
Komisji Rewizyjnej projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie.

- wyrażenia zgody na zawarcie z Powiatem Grójeckim umowy o partnerstwe w 
celu  wspólnej  realizacji  zadania  inwestycyjnego  ,,  Przebudowa  drogi 
powiatowej nr 1693 W na odcinku 2904 mb, na terenie gminy Nowe Miasto ,, w 
ramach  ,,  Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  –  Etap  II 
Bezpieczeństwo  –  Dostępność  –  Rozwój,,  ,  oraz  zabezpieczenia  środków 
finansowych w budżecie Miasta i Gminy Nowe Miast na 2012 r. na realizację 
tego  zadania.  Członkowie  Komisji  Rewizyjnej  projekt  uchwały  zaopiniowali 
pozytywnie.

- pani Burmistrz przedstawiła pismo Zakładu Usług Komunalnych w Nowym 
Mieście nad Pilicą dotyczącego prośby umorzenia wierzytelności dłużnika pana 
Marka  Szymańskiego  Firmy  Eko-Standard.  Informacja  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu. 
- zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok, zreferowała Skarbnik Miasta i 
Gminy  p.  Ewa  Bator  informując  ,  że  planowane  dochody  budżetu  miasta  i 
gminy  na  2011  rok  zmniejsza  się  o  kwotę  696 054  zł.,  planowane  wydatki 
budżetu  miasta  i  gminy  na 2011 rok zmniejsza  się  o  kwotę 1 012 054zł.  Po 
zmianach dochody wynoszą 21 264 961 zł.,  natomiast  wydatki  22 512 361zł., 
zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1 003 206 zł. ,  zmniejsza się deficyt o 
kwotę  316 000zł.  i  wynosi  1 247 400zł.  Członkowie  Komisji  Rewizyjnej 
powyższe zmiany zaopiniowali pozytywnie.

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 
lata 2011-2014 zreferowała Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator. Członkowie 
Komisji Rewizyjnej powyższe zmiany zaopiniowali pozytywnie.
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Ad 2

-  Pani  Burmistrz  poinformowała,  że  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  w  Nowym 
Mieście nad Pilicą przedkłada Zarządzenie Nr 70/2011 z dnia 30 sierpnia 2011 
roku w sprawie przedstawienia Radzie Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 
oraz  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  w Warszawie  informacji  o  przebiegu 
wykonania  budżetu  miasta  i  gminy  za  pierwsze  półrocze  2011  rok  roku, 
informacji  o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej,  w  tym  o 
przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu planu wykonania 
planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2011 
roku. Członkowie Komisji wyrazili pozytywną opinię. 

Ad 3

Członkowie Komisji zapoznali się uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
sprawie opinii  przedłożonej informacji  o przebiegu wykonania budżetu przez 
Burmistrza  Miasta  i  Gminy  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  informacji  o 
kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej  i  informacji  jednostek, 
określonych  w  art.  9  pkt  10,13  i  14  ustawy  o  finansach  publicznych  za  I 
półrocze  roku  2011.  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w 
Warszawie pozytywnie opiniuje przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Nowe Miasto informacje o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 
2011r. 

Ad 6

Członkowie Komisji  Rewizyjnej w miesiącu październiku odbędą kontrole w 
Niepublicznym Przedszkolu ,,Aduś,, i ,, Paula,, zgodnie z planem pracy Komisji 
Rewizyjnej w związku z tym została powołana Komisja do jej przeprowadzenia 
w składzie: 

1. Teresa Dudek – Przewodnicząca Komisji
2. Andrzej Zając – Zastępca Komisji
3. Kazimierz Tomczyk- Członek Komisji

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Oświatowo-Społecznej  p.  Anna 
Czerwiowska poinformowała, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła 
dwa spotkania w dniu 29 sierpnia 2011 roku 

Tematem posiedzenia będzie:
1. Przegląd przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego.
2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Ad 1
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Członkowie  Komisji  udali  się  w  teren,  aby  zapoznać  się  z 
przygotowaniem szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2011/2012.

Publiczna Szkoła Podstawowa w Nowym Mieście nad Pilicą 
przygotowana do realizacji programów uczenia 282 uczniów w 13 klasach od 
klasy 1 do 6. 

3 klasy pierwsze 60 uczniów
2 klasy drugie 49 uczniów
2 klasy trzecie 35 uczniów
2 klasy czwarte 53 uczniów
2 klasy piąte 38 uczniów
2 klasy szóste 48 uczniów

W trzech oddziałach zerowych uczyć się będzie 74 uczniów. 
Na przygotowanie dwóch obiektów wydatkowano 91 tys. złotych.

–  37  tys.  -  z  Ministerstwa  Edukacji  Narodowej  likwidowanie  barier 
architektonicznych ( wymiana drzwi , podjazd z barierkami );
- 36 tys. – remont łazienek w przedszkolu;
- 18 tys. – meble w przedszkolu.

Proces  dydaktyczny  zabezpiecza  30  nauczycieli  i  12  osób  personelu 
pomocniczego.
Zadania do realizacji:
- chodnik przed szkołą;
- malowanie i wymiana parkietów w przedszkolu;
- modernizacja kotłowni i centralnego ogrzewania w przedszkolu.

Publiczne Gimnazjum - 216 uczniów w dziesięciu klasach( 3 klasy I, 3 Klasy II 
i 4 klasy IV), 27 nauczycieli 12 osób zabezpieczenia.

Na remonty i malowania wydatkowano około 30 tys. złotych w tym 13 
tysięcy środki zewnętrzne. Najważniejsze przedsięwzięcia to:
 – modernizacja wejścia;
- trawnik przed szkołą

Publiczna  Szkoła  Podstawowa  w  Żdżarach  -  sześć  klas  –  111  dzieci,  13 
nauczycieli, 7 osób zabezpieczenia.
9  tys  wydatkowano  na  poprawę  pokrycia  dachu  nad  salą  gimnastyczną 
(założono folię), za 7 tys zakupiono meble.

Problemy:
- utrzymanie parku zgodnie z zaleceniami konserwatora zabytków ( koszenie 
trawy, dbanie o stan drzewostanu);
- oświetlenie obiektu ( przesunięcie podwójnego słupa i założenie lampy za 
obiektem).
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Komisja  stwierdziła,  że  wszystkie  obiekty  są  przygotowane  do 
rozpoczęcia roku szkolnego. Publiczne Gimnazjum może być wzorem placówki 
oświatowej. 

Ad 2

Spraw bieżących do Komisji nie zgłoszono.

W dniu 04 października 2011 roku tematem posiedzenia komisji było:
1. Opiniowanie projektów uchwał.
2. Analiza stanu realizacji wniosków przez Komisję.
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Ad 1

Członkowie Komisji zapoznali się z następującymi projektami uchwał:
-- zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok, zreferowała Skarbnik Miasta i 
Gminy  p.  Ewa  Bator  informując  ,  że  planowane  dochody  budżetu  miasta  i 
gminy  na  2011  rok  zmniejsza  się  o  kwotę  696 054  zł.,  planowane  wydatki 
budżetu  miasta  i  gminy  na 2011 rok zmniejsza  się  o  kwotę 1 012 054zł.  Po 
zmianach dochody wynoszą 21 264 961 zł.,  natomiast  wydatki  22 512 361zł., 
zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1 003 206 zł. ,  zmniejsza się deficyt o 
kwotę 316 000zł. i wynosi 1 247 400zł. 
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 
lata 2011-2014 zreferowała Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator.
Radny  Tomasz  Pietrucha  zwrócił  się  z  prośbą  aby  posiedzenia  Komisji 
odbywały się  częściej  niż jest  to dotychczas oraz materiały na Komisję  były 
Członkom Komisji  przekazywane wcześniej  co ułatwiłoby Komisji  właściwe 
przygotowanie się do posiedzenia.
Pani  Sekretarz  Iwona  Kieszek  zapoznała  członków  Komisji  z  pismem 
Powiatowego Inspektoratu Weterynarii. Nadmieniła, że na terenie naszej gminy 
jest  jeden  punkt  skupu.  Punkt  nie  jest  rentowny  zwierząt  ubywa,  produkcja 
zwierzęca  zmalała  w  ostatnich  latach.  Obiekt  nie  spełnia  wymagań 
weterynaryjnych.
W ocenie pana Pan Prezesa Klatki remont obiektu byłby kosztowny. Przychyla 
się  do  rozwiązania  umowy  z  gminą  i  zaniechania  prowadzenia  działalności 
skupu zwierząt. Członkowie Komisji wyrazili opinię pozytywną.

- powołania ławników Sądu Rejonowego w Grójcu.

-  uchwalenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego  na  terenie  działki  nr  219/7  położonej  przy  ul.  Wczasowej  w 
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Nowym Mieście nad Pilicą na obszarze oznaczonym na załączniki graficznym 
nr 1 symbolami od A do S.

- przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta uchwalonego uchwałą Nr XX/128/2004 Rady Miejskiej 
w Nowym mieście nad Pilicą z dnia 08 października 2004 r na terenie działki nr 
219/7 położonej przy ul. Wczasowej na obszarze zaznaczonym na załączniku 
graficznym Nr 1, literami od Ado S. 
-  przystąpienia  do sporządzenia  zmian miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  w  miejscowości  Wólka 
Magierowa na terenie A obejmującym działkę nr  ew.  155 oraz na terenie  B 
obejmującym działkę nr Ew.:248/4.
Pracownik  Urzędu  Miasta  i  Gminy  udostępnił  do  wglądu  na  posiedzeniu 
Komisji mapę, która była uzupełnieniem do przedstawionego projektu uchwały.

- wyrażenia zgody na zawarcie z Powiatem Grójeckim umowy o partnerstwie w 
celu  wspólnej  realizacji  zadania  inwestycyjnego  ,,  Przebudowa  drogi 
powiatowej nr 1693 W na odcinku 2904 mb, na terenie gminy Nowe Miasto ,, w 
ramach  ,,  Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  –  Etap  II 
Bezpieczeństwo  –  Dostępność  –  Rozwój,,  ,  oraz  zabezpieczenia  środków 
finansowych w budżecie Miasta i Gminy Nowe Miasto na 2012 r. na realizację 
tego zadania Członkowie Komisji wyrazili opinię pozytywną.

- zobowiązania Burmistrza Miasta i  Gminy do pozyskania na współwłasność 
mienia  Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.  –  dawnej  Grójeckiej  Kolei 
Dojazdowej. Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali negatywnie.

-  współdziałania  z  gminami  w  zakresie  przejęcia  na  współwłasność  mienia 
Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.  –  dawnej  Grójeckiej  Kolei  Dojazdowej. 
Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie.

-  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  pismo  Zakładu  Usług 
Komunalnych  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  dotyczący  prośby  umorzenia 
wierzytelności  dłużnika  pana  Marka  Szymańskiego  Firmy  Eko-Standard. 
Informacja  stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu.  Członkowie  Komisji 
wyrazili pozytywną opinię.

Ad 2

Przewodniczący Komisji Oświatowo-Społecznej pan Stanisław Motyl zapoznał 
Komisję  z  pismem  dotyczącym  kanalizacji  na  ul.  Góra.  Mieszkańcy 
podtrzymują  swoje  stanowisko,  że  wystąpiły  nieprawidłowości  przy 
projektowaniu tejże kanalizacji.  Radny Pietrucha stwierdził, że należy pomóc 
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mieszkańcom w rozwiązaniu tego problemu. Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 
pani  M.  Krawczyk  przedstawiła  procedurę  realizacji  zadania  kanalizacji 
sanitarnej  z  przyłączami.  Mieszkaniec  ul.  Góra  przedstawiciel  tego  terenu 
wyraził  swoje  niezadowolenie  na  brak  ujętej  działki  w  wykazie  budowy 
kanalizacji.

Ad 3

Na posiedzeniu Komisji  Oświatowo – Społecznej  Rady Miejskiej  2011 roku 
wypracowano i przekazano następujące wnioski:

1. Radny Tomasz Pietrucha wnioskuje o udzielenie informacji z:
- wykonania inwentaryzacji parku w miejscowości w Żdżary.
- wykonania prac pielęgnacyjnych przy drzewostanie w parku w Żdżarach.

2. Radny Stanisław Orzeszek wnioskuje o ukaranie Komitetów 
Wyborczych, które swoje ogłoszenia wyborcze umieszczają na drzewach.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował  że  do  Biura  Rady  Miejskiej 
wpłynęły pisma od:
-Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie z dnia 09.09.2011 
r.  dotyczącego  zbadania  stanu  pomnika  przyrody  rosnącego  w  leśnictwie 
Borowiec.
-Powiatowego  Inspektoratu  Weterynarii  w  Grójcu  z  dnia  16.09.2011  r. 
dotyczący przeanalizowania celowości dalszego funkcjonowania punktu skupu 
zwierząt rzeźnych.
-Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 20.09.2011r. uchwałę 
Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dotyczącego 
pozytywnej opinii przedłożonej przez Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto.
-Zakładu  Usług  Komunalnych  z  dnia  23.09.2011r.  dotyczący  prośby  o 
umorzenie wierzytelności dłużnika p. Marka Szymańskiego.
-Mazowieckiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Warszawie  z  dnia  23.09.2011r. 
dotyczących rozbieżności istniejących między zapisem nazw ulic w uchwałach 
rad gmin.

PKT 5

Burmistrz Miasta i Gminy przedstawiła informację za okres międzysesyjny 
od dnia 26.08.2011 r. do 07 .10.2011r.

1. W niedzielę 28 sierpnia 2011 roku na Górce Zgody w Nowych 
Łęgonicach odbyły się Gminne Dożynki, które honorowym patronatem 
objęli Minister Rolnictwa pan Marek Sawicki oraz Marszałek 
Województwa Mazowieckiego pan Adam Struzik. Dzięki dofinansowaniu 
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ze środków Ministerstwa Rolnictwa, Urzędu Marszałkowskiego oraz 
Banku PKO SA można było spróbować regionalnych wyrobów.

2. We wtorek 30 sierpnia 2011 roku odbyło się uroczyste odebranie 
drewnianego mostu na rzece Pilicy we wsi Gostomia. Na uroczystość 
bardzo licznie przybyli mieszkańcy oraz zaproszeni goście.

3. W niedzielę 4 września 2011 roku na terenie Sanktuarium Matki Bożej 
Lewiczyńskiej w Lewiczynie odbyły się Dożynki Powiatowe

4. W dniach 9-11 września 2011 roku w niemieckim miasteczku Neustadt 
-Hessen odbyło się już po raz 33 spotkanie stowarzyszenia Nowych Miast 
w Europie, w którym uczestniczyła delegacja z Nowego Miasta nad Pilicą 
w osobach samorządowców, nauczycieli i uczniów PSP i Publicznego 
Gimnazjum z Nowego Miasta nad Pilicą.

5. 13 września 2011r w Piasecznie odbyło się spotkanie odnośnie przejęcia 
przez samorządy kolejki wąskotorowej.

6. W dniu 15 września 2011 roku podpisana została umowa z wyłonionym 
w drodze przetargu nieograniczonego wykonawcą na opracowanie 
dokumentacji projekto - kosztorysowej na - rozbiórkę budynku 
administracyjnego (pustostan) pl. Koźmińskiego 4 wraz z uzyskaniem 
pozwolenia na rozbiórkę, oraz na budowę obiektu społeczno-kulturalnego 
przy pl. Koźmińskiego 4 wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę. 
Termin realizacji – 31.03.2012.

7. 15 września 2011 roku gmina zleciła paniom Elżbiecie Jędrzejewskiej, 
Walczak-Słoneckiej, panom Jerzemu Poradzie, Walczakowi napisanie 
książki Dzieje Nowego Miasta nad Pilicą . zdjęcia dobierze i udostępni ze 
swojego zbioru prawdopodobnie pan Marian Dziedzic. 

8. w sobotę 17 września 2011 roku odbyła się kolejna runda 
Ogólnopolskiego Rallysprintu (wyścig samochodowy) zorganizowana 
przez Automobilklub Bydgoski na terenie byłego lotniska w Nowym 
Mieście nad Pilicą.

9. W dniu 18 września 2011 roku odbyły się uroczystości z okazji stulecia 
istnienia Ochotniczej Straży Pożarnej w Żdżarach. Podczas Mszy Św. 
nastąpiło uroczyste poświęcenie a następnie wręczenie sztandaru 
jednostce OSP w Żdżarach. Jednostka ta została też odznaczona Złotym 
Krzyżem Związku OSP RP, a Marszałek Województwa Mazowieckiego 
uhonorował Jednostkę odznaczeniem PRO MAZOWIA nadawanym za 
wybitne zasługi dla Województwa.
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10. W dniu 21 września 2011 roku w Mazowieckim Zarządzie Dróg 
Wojewódzkich w Warszawie odbyła się rada techniczna dotycząca 
uzgodnień projektowanego i planowanego do budowy ronda w 
miejscowości Żdżary na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 707 z drogą 
powiatową nr 34349. W posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz, 
Przewodniczący Rady Miejskiej, Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego – 
Krzysztof Fiks, Pracownik UMiG – Andrzej Przyborek.

11. W dniu 23 września 2011roku zakończono i odebrano roboty budowlane 
polegające na remoncie dachu na budynku komunalno - mieszkalnym 
przy ulicy Targowej 21A i 21B w Nowym Mieście nad Pilicą. Zakres 
robót obejmował pokrycie dachu blachodachówką, remont kominów i 
wymianę obróbek blacharskich.
Wartość wykonanych robót wyniosła 16.314,81 zł. brutto.

12. W dniu 23 września 2011 roku dokonano odbioru zrealizowanej 
inwestycji w postaci „Przebudowy drogi we wsi Dąbrowa”. W odbiorze 
uczestniczyli przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego w Warszawie, 
władze Miasta i Gminy, Starostwa Powiatowego w Grójcu oraz Rady 
Sołeckiej wsi Dąbrowa. Wykonano 1000 mb nawierzchni bitumicznej o 
szerokości 4,00 m o grubości nawierzchni 5 cm. 
Wartość zadania 209 450,82 zł. 
Dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego 58 000,00 zł.

13. W dniu 24 września 2011 roku po raz kolejny - tym razem w sobotę na 
placu OSP w Nowym Mieście nad Pilicą odbyły się bezpłatne badania 
mammograficzne dla kobiet.

14. w dniu 26 września 2011 roku złożone zostały 2 wnioski o 
dofinansowanie ze środków unijnych:
• Priorytet IX, Działania 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na 

obszarach wiejskich, tytuł projektu : Spotkania Nowych Miast w 
Europie.

• Priorytet IX, Działania 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na 
obszarach wiejskich, tytuł projektu : Wakacje i język niemiecki.

15. W dniu 27 września 2011 roku podpisana została umowa wyłonionym w 
drodze przetargu wykonawcą. Przedmiotem opracowania jest wykonanie 
kompleksowej budowlano – wykonawczej dokumentacji projektowo-
kosztorysowej przebudowy targowiska stałego przy ul 11 Listopada w 
Nowym Mieście nad Pilicą. Termin realizacji – 30.11.2011 r.
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16.Na terenie placu zabaw przy ul Tomaszowskiej 5 w parku miejskim w 
Nowym Mieście nad Pilicą zostały zamontowane urządzenia boiska 
fitness. Jest to 5 urządzeń plenerowych fitness, które służą do 
wykonywania ćwiczeń na świeżym powietrzu. Koszt realizacji tej 
inwestycji to 14.000,00 zł.

17.Otrzymaliśmy dotację z WFOŚiGW na odbiór i utylizację pokryć 
dachowych eternitowych z terenu gminy Nowe Miasto nad Pilicą w 
wysokości 26.395,10 zł.

18. W dniu 1 października 2011 roku na „Boiskach Orlik 2012” odbył się 
Turniej im. Jerzego Głuszkiewicza” Pan Jerzy Głuszkiewicz był 
wieloletnim działaczem klubów sportowych, nauczycielem wychowania 
fizycznego oraz propagatorem zdrowego i aktywnego stylu życia.

19. W dniu 2 października odbył się mecz KS Pilica Nowe Miasto z 
Mogielanką Mogielnica . Nasi wygrali 6:0.

20. W dniu 4 października 2011 roku ogłosiliśmy zapytanie ofertowe na 
remont dachu na budynku mieszkalnym przy ul. Warszawskiej 61, oraz 
remont dachu na budynku świetlicy wiejskiej i remizy strażackiej we wsi 
Rosocha 61.

21. W dniu 4 października 2011 roku Burmistrz MiG uczestniczyła w 
spotkaniu  Wojewody Mazowieckiego z przedstawicielami samorządu 
terytorialnego. Było to ostatnie spotkanie z cyklu spotkań 
organizowanych w tej kadencji. Podczas tej uroczystości nastąpiło 
wręczenie odznaczeń za długoletnią służbę funkcjonariuszom Policji, 
podsumowano stan bezpieczeństwa w I półroczu 2011 roku, przestawiono 
program powodziowy dorzecza Wisły środkowej oraz omówiono 
konsekwencje dla gmin wynikające z ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku.

22.5 października  podpisaliśmy ze starostwem umowę o dofinansowaniu 
przebudowy drogi od drogi 707 przez Rosochę do granic gminy.

Pani  Burmistrz  udzieliła  odpowiedzi  na  wnioski  skierowane  do  Niej  przez 
Komisje.
Pani  Burmistrz  przedstawiła  wnioski  Komisji  –  Oświatowo Społecznej  Rady 
Miejskiej:

1. Radny Tomasz Pietrucha wnioskuje o udzielenie informacji z:
- wykonania inwentaryzacji parku w miejscowości w Żdżary.
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- wykonania prac pielęgnacyjnych przy drzewostanie w parku w Żdżarach.
Pani Burmistrz nadmieniła,  że Dyrektor PSP w Żdżarach w dniu 04.10.2010 
roku  otrzymał  zalecenia  pokontrolne  dotyczące  przedmiotowego  parku. 
Dyrektor PSP w Żdżarach jest  władnym wykonać inwentaryzację i  utrzymać 
park  w  należytym  stanie  zgodnie  z  obowiązującym  prawem  a  gmina  jest 
zobowiązana zapewnić odpowiednie środki w budżecie. Nadmieniła, że poprosi 
dyrektora o informację dotyczącą inwentaryzacji parku.

2. Radny  Stanisław  Orzeszek  wnioskuje  o  ukaranie  Komitetów 
Wyborczych, które swoje ogłoszenia wyborcze umieszczają na drzewach.

Pani  Burmistrz  poprosiła  radnego  Stanisława  Orzeszka  o  podanie  podstawy 
prawnej  na podstawie  której  będzie  można  ukarać  komitety  wyborcze,  które 
swoje ogłoszenia umieścili na drzewach.

Pani Burmistrz przedstawiła wniosek Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady 
Miejskiej:

1. Radny  Dariusz  Dziurowicz  poprosił  o  naprawę  ubytków 
nawierzchni drogi prowadzącej w kierunku Łęgonic.

Pani Burmistrz poinformowała, że droga ta jest drogą powiatową i w związku z 
tym zostało  wysłane  pismo do Starostwa Powiatowego w Grójcu o naprawę 
ubytków nawierzchni drogi prowadzącej w kierunku Łęgonic. 
Radny Stanisław Orzeszek zgłosił wniosek w sprawie wyjaśnienia przez Radcę 
Prawnego Urzędu Miasta i Gminy pana mecenasa Mariana Seweryna podstawę 
prawną w kwestii  ukarania Komitetów Wyborczych ,  które swoje ogłoszenia 
wyborcze umieścili na drzewach. 
Radny  Orzeszek  wnioskował  żeby  wszystkie  składane  przez  Niego  wnioski 
publikowane były na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. 
Radny  Orzeszek  poprosił  o  wyjaśnienie  państwa  Abramczyków  w  kwestii 
przeprowadzonego remontu  dachu na budynku komunalno-mieszkalnym przy 
ul.  Targowej  21A  i  21B.  Państwo  Abramczykowie  wyrazili  swoje 
niezadowolenie. Pani Burmistrz przedstawiła działania czynione przez gminę w 
celu wykonania remontu dachu. Ta sprawa trwa od 2009 roku.
Dzielnicowy asp Wojciech Orzeszek poinformował, że w ostatnim okresie czasu 
miało miejsce zdarzenie o charakterze kradzieży. Zwrócił uwagę na nadal brak 
oznakowania  budynków  mieszkalnych  oraz  brak  oznakowania  i  oświetlenia 
pojazdów poruszających się po drogach publicznych. 

PKT 6

Pani mgr inż. arch. Katarzyna Bazylewicz - Maj przedstawiła podstawę 
prawną  do  opracowania  zmiany  studium  i  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  na  terenie  działki  położonej  przy  ul. 
Wczasowej w Nowym Mieście nad Pilicą. Poinformowała, że głównym celem 
zmian  jest  ustalenie  przeznaczenia  terenów  oraz  określenie  sposobów  ich 
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zagospodarowania i zabudowy, uwzględniając konieczność kształtowania ładu 
przestrzennego oraz  konieczność  dostosowania  funkcji,  struktury zabudowy i 
intensywności  zagospodarowania  do  uwarunkowań  przestrzennych  i 
przyrodniczych terenu oraz stworzenie aktu prawnego pozwalającego władzom 
gminy na prowadzenie polityki zrównoważonego rozwoju środowiskowego oraz 
jej  egzekwowanie.  Nadmieniła,  że  właścicielowi  przyjęte  rozwiązania 
umożliwią  realizację  inwestycji  działki,  właściciel  będzie  odpowiedzialny  za 
uporządkowanie, zagospodarowanie oraz utrzymanie terenów zieleni. 

Pan Marian Dziedzic wniósł swoje uwagi co do planu zagospodarowania 
przestrzennego działki położonej przy ul. Wczasowej. Nadmienił, że mapa była 
do wglądu wyłożona w Urzędzie Miasta i Gminy, wyraził swoje niezadowolenie 
że nie znalazł objaśnień o których wspomniała pani Bazylewicz – Maj. 

Pan  Włodzimierz  Linkiewicz  przedstawił  historię  powstania  firmy 
DWOREK NAD PILICĄ, która specjalizuje się w organizowaniu konferencji 
dla firm, imprez okolicznościowych dla gości indywidualnych. Nadmienił , że 
firma  działa  na rzecz  organizacji  publicznych chciałby,  aby firma  mogła  się 
rozwijać  i  stwarzać  nowe  miejsca  pracy  w  gminie.  Planuje  poszerzenie  i 
wzbogacenie oferty turystycznej i rekreacyjnej, z zamierzeniem inwestycyjnym 
na jednej z działek rozbudową budynku restauracji i budynku hotelowego, na 
kolejnych  stworzenie  bazy  turystycznej,  budowy  budynków,  rozbudowy 
istniejącego  stawu.  Pani  Bazylewicz  –  Maj  stwierdziła,  że  projekt  jest 
interesujący,  ale  działki  objęte  planem  znajdują  się  w  całości  na  terenie 
obszarów objętych ochroną 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej – Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 
większości uroczystościach uczestniczył z panią Burmistrz. 
Poinformował, że do Biura Rady wpłynęły pisma:
-  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  przedkłada 
Zarządzenie Nr 70/2011 z dnia 30 sierpnia 2011 roku w sprawie przedstawienia 
Radzie  Miejskiej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  oraz  Regionalnej  Izbie 
Obrachunkowej w Warszawie informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta 
i  gminy za pierwsze półrocze 2011 rok roku, informacji  o kształtowaniu  się 
wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć 
oraz informacji o przebiegu planu wykonania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury za pierwsze półrocze 2011 roku.
- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 20.09.2011r. uchwałę 
Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dotyczącego 
pozytywnej opinii przedłożonej przez Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą.
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- z dnia 04.10.2011r. p. Burmistrz dotyczyło zwołania sesji  nadzwyczajnej w 
dniu 05 października 2011 roku. 
-  z  dnia  29.09.2011 r.  mieszkańców ul.  Góra  w Nowym Mieście  nad Pilicą 
dotyczące nieprawidłowości przy projektowaniu kanalizacji na ul. Góra.
- z dnia 13.09.2011r. Katarzyna i Andrzej Szpindler zażalenie na działanie osób 
odpowiedzialnych za budowę kanalizacji miejskiej na ulicy Góra.
-  z  dnia  23.09.2011r.  Zakładu  Usług  Komunalnych  w  Nowym Mieście  nad 
Pilicą o umorzenie wierzytelności dłużnika Marka Szymańskiego.
- z dnia 22.09.2011r. p. Burmistrz z prośbą o przeanalizowanie przez Komisje 
Rady  Miejskiej  celowości  dalszego  funkcjonowania  punktu  skupu  zwierząt 
rzeźnych.
- z dnia 16.09.2011r. Powiatowy Inspektorat Weterynarii w Grójcu dotyczący 
przeanalizowania  celowości  dalszego  funkcjonowania  punktu  skupu  zwierząt 
rzeźnych usytuowanego przy ulicy 11-listopada.
- z dnia 14.09.2011r. Jana Guliny dotyczące zmiany Uchwały.
- z dnia 09.09.2011r. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Warszawie 
dotyczący zbadania stanu pomnika przyrody rosnącego w leśnictwie Borowiec.

Radny Tomasz Pietrucha stwierdził, że nie był powiadomiony na spotkanie z 
projektantem i mieszkańcami na ul. Góra których dotyczył budowy kanalizacji 
miejskiej.  W  ocenie  radnego  nastąpiły  zaniedbania  w  kontaktach 
międzyludzkich  pomiędzy  projektantem  a  właścicielami  posesji. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej,  wyjaśnił  że  projektant  rozważa  możliwość 
skorygowania projektu budowy kanalizacji. 
Mieszkaniec ul. Góra pan T. Rychlicki prosił o wyjaśnienie kwestii nie ujęcia 
jego działki w planie budowy kanalizacji. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej 
nadmienił,  że  etap  budowy  został  już  zakończony,  ale  projektant  rozważa 
możliwość  zmian  w  planie  dotyczących  działek  na  których  nie  rozpoczęto 
budowę kanalizacji. 

PKT 7

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk wnioskował o opinię w 
sprawie umorzenia należności cywilnoprawnej Zakładu Usług Komunalnych. W 
głosowaniu  za  umorzeniem  należności  cywilnoprawnej  Zakładu  Usług 
Komunalnych -11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został 
przyjęty w w/w sprawie.

PKT 8

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował że dalsze 
funkcjonowanie  punktu  skupu  żywca  wymaga  remontu  obiektu.  Na  dzień 
dzisiejszy  budynek  nie  spełnia  wymogów  unijnych.  Punkt  skupu  jest  nie 
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rentowny jest zbyt mała ilość skupowanego żywca, a koszty utrzymania są dość 
wysokie. Obecnie funkcjonują skupy obwoźne. Odbiorcy bezpośrednio skupują 
od rolnika żywiec. Pani Burmistrz poinformowała, że na terenie naszej gminy 
jest to jeden punkt skupu zwierząt rzeźnych. Budynek i działka jest własnością 
Gminnej  Spółdzielni  ,,  Samopomoc  Chłopska,,  jest  możliwość  wykupienia 
terenów od Gminnej Spółdzielni ewentualnie likwidacja punktu. Radny Tadeusz 
Jędryka stwierdził, że zamknięcie skupu uniemożliwi rolnikom sprzedaż żywca. 
Radny Mirosław Bors nadmienił, że jeżeli byłaby potrzeba uruchomienia punktu 
skupu to należałoby zastanowić się nad wybudowaniem obiektu poza granicami 
miasta.  W  dyskusji  o  dalszym  funkcjonowaniu  skupu  wzięli  udział  sołtysi. 
Opinia  u  większości  sołtysów była  pozytywna,  aby obiekt  nie  funkcjonował 
skoro jest nie rentowny. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  pan  Zbigniew  Kacprzyk  wnioskował  o 
wyrażenie opinii w sprawie zawieszenia dalszego funkcjonowania punktu skupu 
zwierząt  rzeźnych.  W głosowaniu za  zawieszeniem dalszego funkcjonowania 
punktu skupu zwierząt rzeźnych – 10, na stan obecnych radnych – 12, przeciw – 
0, wstrzymało się – 2. Wniosek został przyjęty w/w sprawie. 

PKT 9a

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
Uchwały  w  sprawie  powołania  ławników  Sądu  Rejonowego  w  Grójcu. 
Przewodniczący Rady poprosił  o opinię  zespołu do opiniowania kandydatów 
zgłoszonych  na  ławników.  Członkowie  zespołu  wyrazili  pozytywną  opinię 
powołując  kandydata  panią  Janinę  Klimek  na  ławnika  Sądu  Rejonowego  w 
Grójcu. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały  w głosowaniu za – 12 radnych ,  przeciw – 0,  wstrzymało  się  –  0, 
uchwalono Uchwałę Nr XII/59/2011 w przedmiotowej  sprawie.  Załącznik do 
niniejszego protokołu nr 3.

PKT 9b

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok. Poprosił 
Skarbnika Miasta i Gminy o zreferowanie projektu uchwały. Skarbnik Miasta i 
Gminy  p.  Ewa  Bator  informując  ,  że  planowane  dochody  budżetu  miasta  i 
gminy  na  2011  rok  zmniejsza  się  o  kwotę  696 054  zł.,  planowane  wydatki 
budżetu  miasta  i  gminy  na 2011 rok zmniejsza  się  o  kwotę 1 012 054zł.  Po 
zmianach dochody wynoszą 21 264 961 zł.,  natomiast  wydatki  22 512 361zł., 
zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1 003 206 zł. ,  zmniejsza się deficyt o 
kwotę 316 000zł. i wynosi 1 247 400zł. Przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały w głosowaniu za – 11 radnych , przeciw – 0, wstrzymało się 
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– 0, uchwalono Uchwałę Nr XII/60/2011 w przedmiotowej sprawie. Załącznik 
do niniejszego protokołu nr 4.

PKT 9c

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Nowe 
Miasto  nad  Pilicą  na  lata  2011-2014.  Poprosił  Skarbnika  Miasta  i  Gminy  o 
zreferowanie  projektu  uchwały.  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  p.  Ewa  Bator 
poinformowała,  że  zmiany  wynikają  z  tego  że  zostały  dokonane  zmiany 
polegające na dostosowaniu prognozy do uchwały budżetowej miasta i gminy , 
zmieniły się kwoty w przedsięwzięciu ,, Budowy kanalizacji sanitarnej ul. Góra 
Nowe Miasto nad Pilicą,,  i  ,,  Budowa sieci  wodociągowej  we wsi  Żdżary – 
przełożenie  wodociągu,,  w  związku  z  zakończeniem  realizacji  tych 
przedsięwzięć.  Pytań  nie  stwierdzono  przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w 
projektem uchwały w głosowaniu za – 12 radnych , przeciw – 0, wstrzymało się 
– 0, uchwalono Uchwałę Nr XII/61/2011 w przedmiotowej sprawie. Załącznik 
do niniejszego protokołu nr 5.

PKT 9d

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
Uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego na terenie działki nr 219/7 położonej przy ul. 
Wczasowej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  na  obszarze  oznaczonym  na 
załączniki  graficznym  nr  1  symbolami  od  A  do  S.  Pytań  nie  stwierdzono 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały w głosowaniu za – 11 
radnych , przeciw – 0, wstrzymało się – 1, uchwalono Uchwałę Nr XII/62/2011 
w przedmiotowej sprawie. Załącznik do niniejszego protokołu nr 6.

PKT 9e

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
Uchwały  w  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  na  terenie  działki  nr  219/7  położonej  przy  ul.  Wczasowej  w 
Nowym Mieście nad Pilicą na obszarze oznaczonym na załączniku graficznym 
nr 1 symbolami od A do S. Radny Mirosław Bors wnioskował o odczytanie 
podstawy prawnej i wykonanie projektu uchwały. Nadmienił, że radni zapoznali 
się  z treścią  projektu  i  nie  ma  takiej  potrzeby  jej  odczytania  w  całości. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  o  przegłosowanie  wniosku radnego 
Mirosława Borsa.  W głosowaniu  za – 12,  wstrzymało  się  –  0,  przeciw – 0, 
wniosek  został  przyjęty.  Pytań  i  uwag  nie  stwierdzono  przystąpiono  do 
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głosowania nad w/w projektem uchwały w głosowaniu za – 11 radnych, przeciw 
– 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono Uchwałę Nr XII/63/2011 w przedmiotowej 
sprawie. Załącznik do niniejszego protokołu nr 7.

PKT 9f

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmian miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  w 
miejscowości Wólka Magierowa na terenie A obejmującym działkę nr ew. 155 
oraz  na  terenie  B  obejmującym  działkę  nr  ew.  :  248/4.  Przystąpiono  do 
głosowania  nad  w/w  projektem  uchwały.  W  głosowaniu  za  –  12  radnych, 
przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwalono  Uchwałę  Nr  XII/64/2011  w 
przedmiotowej sprawie. Załącznik do niniejszego protokołu nr 8.

PKT 9g

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
Uchwały  w  sprawie  zobowiązania  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  w  Nowym 
Mieście  nad  Pilicą  do  pozyskania  na  współwłasność  mienia  Polskich  Kolei 
Państwowych S.A. – dawnej Grójeckiej Kolei Dojazdowej.  Pytań i  uwag nie 
stwierdzono  przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w  projektem  uchwały.  W 
głosowaniu za – 0, przeciw – 13 radnych, wstrzymał się – 0. 

PKT 9h

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
Uchwały w sprawie współdziałania z gminami w zakresie przejęcia na własność 
mienia  Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.-  dawnej  Grójeckiej  Kolei 
Dojazdowej.  Pytań i  uwag nie  stwierdzono,  przystąpiono do głosowania  nad 
w/w projektem uchwały. W głosowaniu za przyjęciem – 3 radnych, przeciw – 9 
radnych, wstrzymał się – 1.

PKT 10

Przewodniczący Rady Powiatu Grójeckiego pan Witold Wójcik stwierdził,  że 
jako osoba publiczna jest winny wyjaśnień dotyczących w trybie wyborczym 
pozwu do Sądu Okręgowego przez Pana Karczewskiego. 
Radny  Stanisław  Orzeszek  zapytał  o  kwestię  remontów  dróg  powiatowych. 
Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że przyczyną nie remontowania 
dróg powiatowych na chwilę obecną jest brak środków finansowych. 
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Radny Tomasz  Pietrucha nadmienił,  że  samorząd  przekazał  środki  pieniężne 
Starostwu  Powiatowemu  w  Grójcu  na  wyposażenie  pracowni  rehabilitacji 
szpitala w Nowym Mieście nad Pilicą i związku z tym zapytał jaki sprzęt został 
zakupiony  i  za  jakie  środki  pieniężne.  Przewodniczący  Rady  Powiatu 
odpowiedział, że nie będzie to zakup sprzętu bez zgody i sugestii szpitala. 
Radny  Andrzej  Zając  poprosił,  aby  w  przyszłości  przewidzieć  dalszy  etap 
modernizacji drogi powiatowej we wsi Domaniewice. 

PKT 11

Radny Stanisław Orzeszek wnioskował o wyjaśnienie Radcy Prawnego Urzędu 
Miasta i Gminy pana mecenasa Mariana Seweryna podstawy prawnej w kwestii 
ukarania Komitetów Wyborczych, które swoje ogłoszenia wyborcze umieścili 
na drzewach.
Radny Stanisław Orzeszek wnioskował żeby wszystkie składane przez Niego 
wnioski publikowane były na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy.
Sołtys  wsi  Dąbrowa  pani  Jadwiga  Pęzik  podziękowała  pani  Burmistrz  za 
zrealizowaną inwestycję ,, Przebudowa drogi we wsi Dąbrowa,,.

Przewodniczący Rady Miejskiej  zamknął obrady sesji.  Szczegółowy przebieg 
obrad zarejestrowany jest  na zapisie  w dyktafonie  i  stanowi integralną część 
protokołu.

Protokołowała Przewodniczył
Przewodniczący Rady Miejskiej

Marzena Białas Zbigniew Kacprzyk
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